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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVL törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014, (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhez .

»Hogyan kívánja a kormány elkerülni, hagy a cafeteria jelenlegi
rendszerének átalakítása csökkentse a munkavállalók jöv őbeni

nyugdíját? "
címmel.

Tisztelt Miniszter úr !

Számolni kell a 201.7-eS költségvetésben azzal, hogyan lehet a bérnek bizonyos részét
járulék nélkül kifizetni a munkavállalóknak - ezt ön mondta a közrádióban egy MT I
által kiadott hír szerint . ön azt is hozzátette, hogy ez hatással van a bevételekre é s
inflációs vonzata is van .

A tervezett átalakítás mennyivel csökkentené a költségvetési bevételeket? Hogyan
hatna a z intézkedés az inflációra? Mi biztosítaná, hogy a cafeteriarendszer által eddi g
preferált termékek, szolgáltatások iránt nem esik vissza a kereslet ?

Ha - mint ahogy ön is mondta - a bérnek bizonyos részét járulék nélkül lehet kifizetn i
a munkavállalóknak, akkor ez a fizetésrész nem számít majd bele a nyugdíj majdan i
összegébe? Hogyan kívánja elkerülni a kormány, hogy ez ne befolyásolja csökkentő leg
a munkavállalók jöv őbeni nyugdíját? Csökkenthető lesz-e a járulékkal terhelt bérrész
a fennálló munkaszerződésekben? Az újonnan kötött munkaszerződéseknél mi
biztosítja, hogy a felek nem szerződnek alacsonyabb járulékalapot képez ő fizetésre ,
mint azt az új szabályozás nélkül tennék? Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016. március 31,

Szabó Tímea
Független országgyűlési képviselő
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